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استاندار هرمزگان:  

مهدی دوستی در نشست کارگروه اقتصاد دریامحور 
استان هرمزگان، با اشاره به تاکید رهبر معظم انقلاب بر 
اقتصاد دریامحور، اظهار کرد: برای این منظور باید برای 
سیستم های کشور و استان یک ساختار مدون و دقیق 
قرار دهیم و هر بخش نیز باید در فعالیت تخصصی خود 

برای اقتصاد دریا محور برنامه مشخص کند.
وی بیان کرد: ذهنیت ما حرکت پروژه ای به سمت اقتصاد 
دریا است، در حالی که باید در این حوزه پروتکل محور 

گام برداریم و ارتباط آن را با صنعت مشخص کنیم .
اســتاندار هرمزگان، تصریح کــرد: در صورت نگاه 
تخصصی به اقتصاد دریا محور، مســائلی که در استان 
داریم، شناسایی و برای آن راهکارهایی تعریف خواهد 

شد.
وی ابراز کرد: متأســفانه اقتصاد دریا و اقتصاد ساحل 
در کشــور از همدیگر تفکیک نشده است و بسیاری 
از اقدامات توســعه ای مانند احداث پتروشیمی ها در 
ســواحل در حالی که بخشی از ابعاد اقتصاد ساحل به 
شمار می آیند به عنوان اقتصاد دریامحور معرفی می شود، 
در حالی که این بخش ها باید از هم تفکیک شده و برای 

هر بخش برنامه ریزی های توسعه ای انجام شود.
دوســتی با اشــاره به تاکید دنیا بر مدیریت یکپارچه 
سواحل، گفت: اینکه استان های مختلف اصرار دارند 
خود را به دریا وصل کنند و اذعان می کنند که چرا این 
حجم از ســواحل در اختیار چند استان قرار داده شده 
اســت، با مدیریت یکپارچه منافات دارد و اساس این 

موضوع با نگاه مدیریت یکپارچه انجام شده است .
نماینــده عالــی دولت در اســتان هرمزگان، رشــد 
بیوتکنولوژی دریایی را قابل توجه دانســت و گفت: 
وقت زیادی بر روی اقتصادی کردن و افزایش ســهم 
جلبک در اقتصاد استان گذاشته ایم اما خروجی مطلوب 
نبوده، از این رو لازم است برای افزایش راندمان در این 

حوزه بیشتر تلاش شود.
دوســتی تاکیدکرد: همه ما باید برای رسیدن به وضع 
مطلوب از یک ســری الگوهای موفق تبعیت کنیم، به 
عنوان مثال اگر در یک حوزه ژاپنی ها بهتر عمل کرده اند 
بایــد از آن ها آموخــت و در حوزه ی دیگری اگر مثلا 
اروپایی هــا بهتر عمل کرده اند به ســراغ آن ها برویم و 

بــا ایرانیزه  کردن آموخته ها خــود را به وضع مطلوب 
نزدیک تر کنیم.

کاهش نرخ بیکاری هرمزگان هدف مهم دولت 
سیزدهم است

مهدی دوســتی همچنین در حاشــیه مراسم امضای 
تفاهم نامه جذب دو هزار و ۶۵۰ نیروی بومی در یکی 
از شــرکتهای پالایش نفتی در بندرعباس، با تقدیر از 
تلاش های این شــرکت پالایش نفت در بندرعباس و 
توجه ویژه این شرکت به جذب نیروهای بومی استان 
هرمزگان اظهار داشت: این شرکت فعال در حوزه نفتی 
کارهای خوبی در حوزه های مختلف از جمله ورزش، 
مدارس، راهسازی و...  برای استان انجام داده و امضای 
این تفاهم نامه یک بخش دیگر از عملکرد این شرکت 

است.
وی افزود: یکی از مسائل اصلی ما در استان بحث اشتغال 
است از سوی کشور برای استان با توجه به ظرفیت های 
اقتصادی و توان دستگاه ها و البته نرخ بیکاری استان یک 
تعهد ایجاد اشتغال مشخص شد، در سال ۱۴۰۱ تعهد 
ما ایجاد ۳۸ هزار شغل بود که خوشبختانه توانستیم ۵۱ 
هزار فرصت شــغلی برای کدهای ملی منحصر به فرد 
ایجاد کنیم که نشان دهنده تحقق ۱۳۱ درصدی تعهد ما 
به کشور بود در این حوزه توانستیم رتبه چهارم کشوری 

را به دست بیاوریم.
استاندار هرمزگان گفت: یکی از مسائل و مشکلات در 
حوزه اشــتغال استان نرخ بیکاری است که متأسفانه از 
ســالیان گذشته ایجاد شده و تلاش هایی که این دولت 
انجام داده سبب شده نرخ بیکاری استان کاهش یابد اما 

همچنان مشکل بیکاری وجود دارد.
وی تصریح کرد: بر همین اساس جذب نیروی بومی و 

البته آموزش نیروها با احداث هنرستان های تخصصی 
جوار صنایع و جذب نیروها از طریق آزمون های شفاف 

در دستور کار قرار دارد.
نماینده عالی دولت در هرمزگان گفت: بر اساس تفاهم 
نامه منعقد شــده قرار است با برگزاری آزمون شفاف 
دو هــزار و ۶۵۰ نیروی بومی اســتان هرمزگان در این 
شرکت پالایش نفت در پروژه جدیدی که توسط دولت 

سیزدهم آغاز شده جذب شوند.
وی بــا تاکید بر اینکه علاوه بــر دو هزار ۶۵۰ نیرو که 
به صورت دائمی در شرکت پالایش نفت بندرعباس 
جذب خواهند شــد، در طول مدت اجرای پروژه نیز 
حدود هشت هزار نفر مشغول به کار خواهند شد ادامه 
داد: امیدواریم این روش جذب نیرو را به سایر صنایع 
اســتان نیز تعمیم دهیم و از این مسیر علاوه بر تربیت 
نیروی ماهر ســبب ایجاد اشتغال پایدار و کاهش نرخ 

بیکاری جوانان استان هرمزگان شویم.
اســتاندار هرمزگان گفت: تحقق ۱۳۰ درصدی برنامه 
ایجاد اشتغال در استان در سال گذشته کار سنگینی بود 
برای این کار جلسات مختلفی برگزار و سهم دستگاه ها 
مشــخص و متقاضیان جویای کار شناسایی شدند، 
جالب توجه است که تاکید کنیم در پاییز و زمستان و در 
۶ ماه متناوب میزان بیکاری استان به رقم ۱۱.۵ درصد 

رسیده است.
گفتنی است در قالب تفاهم نامه امضا شده ، قرار است 
۲۶۵۰ نفر از نیروهای بومی استان به صورت رسمی از 
طریق برگزاری آزمون توسط دانشگاه هرمزگان جذب 
شرکت پالایش نفت بندرعباس شوند، به زودی شرایط 
و زمــان ثبت نام و تاریخ آزمون مشــخص و از طریق 

رسانه های رسمی اطلاع رسانی خواهد شد.

نقش جوامع محلی در اقتصاد دریامحور
 دیده شود

        اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان 
گفــت: نقش جوامع محلــی در اقتصاد 
دریامحور باید به طور حتم دیده شود و از 
طرفی تلاش کنیم روح اقتصاد دریا را به 

نظام آموزشی و کف جامعه بدمیم.

صادرات بیش از ۳۴هزار تن گاز مایع 
از بندرشهید باهنر به کشورهای هدف

اقتصاد کیش-     مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر گفت: بیش از ۳۴ هزار تن گاز 
مایع از ابتدای سال جاری تا کنون از طریق بندر شهید باهنر به کشورهای حوزه خلیج 

فارس صادر شده است.
حمیدرضا محمدحسینی تختی اظهارکرد: از ابتدای سال جاری تا کنون ۳۴ هزار و ۶۹ 
تن گاز مایع از بندر شــهید باهنر به کشورهای حوزه خلیج فارس و بنگلادش صادر 

شده است.
وی با بیان اینکه صادرات این میزان گاز مایع به وسیله ۱۲ فروند شناور تانکر انجام گرفته 
است، گفت: بندر شهید باهنر با دارا بودن ۲ پست اسکله نفتی از موقعیت راهبردی برای 

صادرات میعانات نفتی و گازی برخوردار است.
محمد حسینی تختی با اشاره به ارزآوری بهینه صادرات گاز مایع برای کشور بیان کرد: با 
توجه به روند تحریمی در سال های گذشته، این نوع صادرات با محدویت هایی همراه 

بود که درحال حاضر پیشرفت قابل توجهی کرده است.
گفتنی است؛ گاز مایع )LPG( به ترکیبی از هیدروکربن های پروپان و بوتان گفته می شود 

که به عنوان خوراک پتروشیمی ها، سوخت خودروها مورد استفاده قرار می گیرد.

صدور دستور قضایی  برای ترخیص محموله مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر اعلام کرد؛
۷۰ هزار تنی گندم وارداتی در هرمزگان

اقتصاد کیش-    رئیس کل دادگستری هرمزگان با حضور بر عرشه "کشتی اما کریس" 
برای پهلوگیری این کشــتی و ترخیص محموله ۷۰ هزار تنی گندم، دســتور قضایی 

صادر کرد.
در راســتای اجرای دستورات و توصیه های تخصصی رئیس قوه قضاییه به رؤسای 
کل دادگستری ها و دادستان های مراکز استان های ساحلی و دارای بندر، مبنی بر تعیین 
تکلیف سریع کالاهای اساسی رسوب شده و در راستای احقاق حقوق عامه و صیانت 
از بیت المال، مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگستری استان هرمزگان به همراه دادستان 
مرکز این استان با حضور بر عرشه کشتی خارجی "اما کریس" به منظور حل مشکلات 
ترخیص محموله این کشتی و پهلوگیری آن در بندر شهید رجایی بندرعباس دستورات 

ویژه قضایی صادر کرد. 
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان در جریان بازدید از کشتی اما کریس در فاصله 
۱۰ مایلی ســاحل ایران، اظهار داشــت: در اجرای تأکیدات مؤکد ریاست محترم قوه 
قضاییه مبنی بر لزوم حضور میدانی مسئولان قضایی در حوزه بنادر و گمرکات با هدف 
پیشگیری از رسوب کالا، در بازدید صورت گرفته از بندر شهیدرجایی بندرعباس، پس 
از کسب اطلاع از مشکل به وجودآمده برای پهلوگیری گیری "کشتی اقیانوس پیمای 
اما کریس "EMMAKRIS" و عدم ترخیص محموله بزرگ گندم وارداتی، با حضور 
اینجانب به همراه دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان بر عرشه این کشتی، 
ضمن مذاکره با مسئولان شرکت خارجی و مشتری ایرانی، دستورات صریح قضایی 

به منظور رفع موانع موجود صادر شد.
وی با اشــاره به اینکه این محموله ۷۰ هزار تنی گندم حدود ۸ ماه اســت که بر روی 
دریا معطل می باشــد، گفت: چند ماه اســت که به این موضوع ورود کرده ایم و در 
نهایت تصمیم گرفتیم با حضور در عرشه کشتی در فاصله ۱۰ مایلی ساحل به صورت 
حضوری جهت مداخله و رفع اختلاف میان مالک کشتی خارجی و فروشنده خارجی 
آن اقدام کنیم چرا که ممکن است فرآیند معمول این حل اختلاف در خارج از کشور 

طولانی شود. 
قهرمانی تصریح کرد: در نتیجه حضور مسئولان قضایی در این کشتی ضمن بازدید از 
محموله ۷۰ هزار تنی گندم و گفتگو با ناخدا و ارتباط با مسئولان خارجی آن، با مالک 
کشتی و فروشنده نیز مذاکراتی انجام شد که در نتیجه آن، امیدواریم در اسرع وقت بتوانیم 
این محموله را ترخیص کنیم و از فساد آن و تحمیل هزینه های بیشتر به بیت المال و 

خریدار پیشگیری کنیم.
قهرمانی با بیان اینکه توقف کشتی ها و رسوب کالاهای اساسی به نفع هیچ کسی نیست، 
خاطرنشان کرد: در نتیجه این موضوع علاوه بر تحمیل خسارات و هزینه های سنگین 
بر فروشنده و خریدار، هم کالا ممکن است آسیب ببیند و از کیفیت بیفتد و هم خدمه 

کشتی چندین ماه بر روی دریا، معطل و بلاتکلیف بمانند. 
وی با بیان اینکه هزینه دموراژ این کشتی به صورت روزانه بیش از یک میلیارد تومان 
می باشد، بیان داشت: رسوب کالا و معطلی کشتی ها برای همه طرفین از هر جهت 
ضرر است و قوه قضاییه بر این اساس از باب عمل به توصیه مقام معظم رهبری مبنی بر 
اینکه نباید هیچ یک از وظایف دستگاه قضایی معطل بماند، به حوزه گمرکات، بنادر و 

رسوب کالاهای اساسی ورود کرده است.
وی خاطرنشان کرد: بلاتکلیفی و رها شدن این محموله بزرگ و ۷۰ هزار تنی گندم 
وارداتی به مدت بیش از ۸ ماه بر روی دریا سبب شده است که این محموله بزرگ در 
معرض خطر تضییع قرار گیرد که در نتیجه برگزاری جلسه ای با حضور مسئولان قضایی 
و نمایندگان گمرک، اداره بنادر و دریانوردی و  شرکت غله و کاپیتان کشتی، مقرر شد در 
اسرع وقت با مشخص شدن وضعیت این گندم ها، نسبت به پهلوگیری کشتی و تخلیه 
کامل محموله آن اقدام گردد و در صورت عدم حصول نتیجه در مذاکرات، به زودی با 

تشکیل پرونده قضایی اقدام لازم صورت خواهد گرفت. 
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان تصریح کرد: با هماهنگی های انجام شده با دولت 
و دســتگاه های متولی، قبلاً نیز در مورد مشابهی یک کشتی حامل روغن خوراکی با 
ورود دستگاه قضایی و مذاکره با فروشنده خارجی و حل مشکل ترخیص شده است. 
وی همچنین تأکید کرد: همواره در دســتورات قضایی به منظور تعیین تکلیف اقلام 
وارداتی، اعتماد فروشنده خارجی و اعتبار بازرگان داخلی به عنوان اصلی مهم، مدنظر 

است. 

اراده ای برای کار جدی سینمایی 
در هرمزگان وجود ندارد

اقتصاد کیش-     رئیس سازمان سینمایی کشور گفت: با وجود قدمت سینما و سینماداری 
در هرمزگان به نظر می رسد هنوز اراده ای برای کار جدی سینمایی در استان وجود ندارد.
محمد خزاعی در پایان ســفر به استان هرمزگان، در جمع خبرنگاران، افزود: یکی از 
اقدامات بسیار خوب و مهم دولت سیزدهم آغاز تجهیز ۵۰ سالن سینمایی در سراسر 

کشور است که تا هفته دولت امسال همزمان افتتاح خواهد شد.
معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و رئیس سازمان سینمایی بیان کرد: در کنار این 
اقدام، آموزش رایگان دوره ها و تخصص های ســینمایی در ۱۰ استان محروم کشور 

آغاز شده و تمام دفاتر سینمای جوان نیز به امکانات جدید و به روز، تجهیز می شوند.
وی ادامه داد: حدود ۲۲۲ شهر در کشور بدون سینما هستند که وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در حوزه ساخت نمی تواند ورود کند، اما با تمام توان نسبت به تامین تجهیزات 

مورد نیاز اقدام می کند.
خزاعی با اشاره به اینکه آموزشگاه ها و دفاتر سینمایی وظایفی متفاوت با انجمن های 
سینمای جوان دارند که نمی توان آن ها را رقیب یکدیگر قلمداد کرد، تصریح کرد: آثار 
سینمایی باید رنگ و بوی نظام داشته باشد و ما نیز نباید از سرمایه های این نظام بگذریم 

و یا از خط قرمزهایی که در تولید آثارمان داریم، عبور کنیم.
وی اضافه کرد: سینما هم انسان های خوب دارد و هم انسان های بد، پس نمی توان تمام 
جامعه سینمایی را دچار مشکل دانست کما اینکه افرادی نیز در حوزه سینما هستند که 

نماز شبشان ترک نمی شود.
خزاعی درباره وضعیت فعالیت های سینمایی در هرمزگان خاطرنشان کرد: سینماهای 
این استان از ابتدای سالجاری تاکنون، ۷۱ هزار و ۴۰۰ نفر مخاطب داشته و هرمزگان 

سیزدهمین استان پرمخاطب حوزه سینمایی کشور است.
رئیس ســازمان سینمایی بیان کرد: در سال گذشته در جشنواره های مختلف، تمامی 
فیلم ســازان استانی را دعوت کردیم تا فیلم ها را مشاهده و از نزدیک آثار همدیگر را 

ببینند و برای ارتقای سطح کاری تلاش کنند که امسال نیز این برنامه تکرار می شود.
وی عنوان کرد: سال گذشته چهار فیلم ساز از استان های کشور در جشنواره فیلم فجر 

اثر داشتند، اما هرمزگان هنوز به فیلم سازی حرفه ای ورود نکرده است.
معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی  اضافه کرد: با وجود قدمت سینما و سینماداری در 
هرمزگان به نظر می رسد هنوز اراده ای برای کار جدی سینمایی در استان وجود ندارد و 
برای شکل گیری فعالیت حرفه ای، سازمان سینمایی آماده حمایت مادی از سینماگران 

و فیلم سازان هرمزگان است.

رئیس سازمان سینمایی کشور:

شرایط آبی امسال هرمزگان 
شکننده تر از سال قبل است

اقتصاد کیش-   مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان از تحت تاثیر قرار گرفتن 
منابع تامین آب شرب شهرها و روستاهای استان خبر داد و گفت: شرایط آبی امسال 

هرمزگان شکننده تر از سال قبل است.
عبدالحمید حمزه پور ضمن اشاره به فرا رسیدن هفته صرفه جویی در مصرف آب، با 
بیان اینکه کاهش ۵۲ درصدی بارندگی هرمزگان در سال آبی جاری نسبت به مدت 
مشــابه سال قبل، منابع سطحی و زیرسطحی را تا حد زیادی را تحت تأثیر قرار داده، 
افــزود: بر پایه آمار منابع آب ایران، در فصل آبی ۱۴۰۲-۱۴۰۱ میزان بارش هرمزگان 
۹۶.۹ میلی متر بوده است؛ این در حالی است که بارش مدت مشابه فصل آبی گذشته 

هرمزگان ۲۰۱.۴ میلی متر بوده است.
مدیرعامل آبفا ادامه داد: بر اساس آمار منابع آب ایران، استان هرمزگان بیشترین میزان 
کاهش بارش در سال آبی ۱۴۰۲-۱۴۰۱ نسبت به مدت مشابه، در بین استان های کشور 

تجربه کرده است.
به گفته وی، در فصل آبی جاری، اکثر شهرستان های استان با کاهش چشمگیر بارش 
مواجه بوده و این نشان از هشداری است که باید در تابستان پیش رو، مدیریت بهتری 

برای تأمین و مصرف آب داشته باشیم.
وی افزود: علیرغم وضعیت موجود، آبفا از هیچ کوششی برای تأمین نیاز آبی مشترکین 
دریغ نمی کند، اما انتظار اســت برای جلوگیری از کمبود آب، مدیریت مصرف را در 

دستور کار قرار داده تا بدون مشکل از تابستان گذر کنیم.
مدیرعامل آبفا با بیان اینکه شرایط امسال نسبت به سال گذشته سخت تر و شکننده تر 
است، ادامه داد: با توجه به گرمای سال و کمبود منابع، مشکل دوچندان شده و آبفا نیز 
با برنامه ریزی و پیش بینی های انجام شده تلاش می کند تا با مشکل کمتری از تابستان 

پرتنش عبور کنیم.
به گفته حمزه پور، استان هرمزگان به دلیل قرار گرفتن در حاشیه دریا، ظرفیت بالایی 
برای شیرین سازی آب دریا دارد، ادامه داد: شیرین سازی آب دریا فرایند پیچیده است که 
هزینه بالایی می طلبد از این رو مناطقی که از منابع آب شیرین کن ها، تأمین آب می شوند 
نیز به دلیل مصرف بالا و محدودیت ظرفیت آب شیرین کن ها نیز بایستی مدیریت 

مصرف را در دستور کار قرار دهند.
وی در عین حال پیش بینی کرد، در آینده نزدیک ظرفیت تأسیسات نمک زدایی افزایش 

یابد که با ظرفیت پیش بینی شده، زمینه تأمین آب پایدار فراهم شود.
گفتنی است، بر پایه آمار منابع آب ایران، مجموع بارش ها در کشور در سال آبی جاری 
معادل ۲۰۲.۷ میلی متر بوده اســت که نسبت به سال گذشته رشد ۱۰ درصدی داشته 
است. همچنین در مقایسه با دوره بلند مدت ۵۴ ساله که ۲۳۴ میلی متر بوده، کاهش ۱۴ 
درصدی را نشان می دهد. امسال از ۲۶ خرداد الی یکم تیر به عنوان هفته صرفه جویی 

در مصرف آب نامگذاری شده است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

اقتصاد کیش-   مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: یک فروند کشتی حامل ۶۶ 
هزار تن شکر وارداتی در اسکله ۱۳ بندر شهید رجایی در حال تخلیه است.

حسین عباس نژاد افزود: یک فروند کشتی ۶۶ هزار تنی گندم نیز وارد بندر شهید رجایی 
شده است و سه کشتی حامل حدود ۲۰۰ هزار تن گندم نیز در لنگرگاه بندرعباس در 
حال اجرای فرآیند قانونی هستند. مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی گفت: 
بار این سه فروند کشتی گندم پس از پایان فرآیند اسنادی خود و آمادگی صاحبان کالا 
در کوتاه ترین زمان ممکن در اسکله های اختصاصی، با رویه حمل یکسره از طریق حمل 

و نقل جاده ای و ریلی به استان های کشور ارسال می شود.
به گفته عباس نژاد از ابتدای امسال تاکنون هشت فروند کشتی حامل ۴۴۵ هزار و ۹۳۷ 
تن کالای اساسی وارد بندر شهید رجایی شده که بیش ترین محموله مربوط به گندم با 
بیش از ۳۱۴ هزار تن بوده است. بندر شهید رجایی بندرعباس به عنوان یکی از مهم ترین 
مبادی ورودی کالای اساسی کشور است که دارای ۱۸ انبار سرپوشیده به مساحت۱۳۰ 
هزار متر مربع با ظرفیت۳۵۰ هزار تن، شــش پست اسکله ویژه کالای اساسی، ۱۰۰ 
هزار تن ظرفیت انواع کالا های اساسی فله خشک، ۹۰ هزار متر مربع محوطه بارانداز و 
همچنین سه پایانه نگه داری فرآورده های روغن خوراکی به ظرفیت ۳۷۰ هزار تن است.

تخلیه ۶۶ هزار تن شکر  در بندرعباس  
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان خبرداد؛

اقتصاد کیش-    معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: در شهرستان 
های جاسک و بشاگرد در استان هرمزگان با کمبود پزشک متخصص روبرو هستیم.

حسن زارعی با اشاره به اینکه شرایط مناطق و بعد مسافت علت جذب نشدن نیروهای 
متخصص است، افزود: در شهرستان های جاسک و بشاگرد با کمبود پزشک متخصص 

مواجه هستیم.
وی ادامه داد: در بیمارستان جاسک از تخصص زنان، اطفال، داخلی، بیهوشی و چشم 
پزشک تنها دو نیرو مستقر است که در زمان نبود یکی از آنان، دیگری وظایف را بر 

عهده می گیرد.
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به اینکه امسال متخصص داخلی، 
اطفال، زنان و روانپزشک در بیمارستان شهرستان بشاگرد مستقر شدند، خاطرنشان کرد: 
مردم به نیروهای متخصص در شهرستان های خود اعتماد کنند و از پرداخت هزینه های 

گزاف درمان جلوگیری کنند.
وی بیان کرد: اتاق عمل بیمارستان های شهرستان های بشاگرد، سیریک و بوموسی به 

علت نبود متخصص بیهوشی غیر فعال است که امسال با ایجاد زیرساخت های مناسب، 
اتاق عمل این بیمارستان ها هم فعال می شود.

زارعی اضافه کرد: تلاش می شود برای جذب نیروهای متخصص در مناطق محروم 
استان، مشوق هایی مانند تامین مسکن، شرایط اقتصادی و معیشتی مناسب اختصاص 
یابد. وی خاطرنشــان کرد: برای نیروهای که طرحشــان تمام شده، ظرفیت هایی در 
شهرستان های همچون میناب، بندرعباس، بندرلنگه و قشم وجود دارد اما با توجه به 
بازگشت این نیروها به محل تولد خود، امکان استفاده دائم از این نیروها وجود ندارد.

کمبود پزشک متخصص در جاسک و بشاگرد
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان اعلام کرد؛

زمین رایگان به صنایع و کارخانه ها واگذاری می شود
اقتصاد کیش-     عضو هیات مدیره سازمان ملی زمین و مسکن گفت: یکی از نیازها 
و ظرفیت های جدید »صنعت شهر«هاست که در قالب آن ها زمین رایگان در اختیار 

صنایع و کارخانه ها قرار می گیرد تا برای کارکنان خود خانه بسازند.
»صنعت شهرها«، سیاستگذاری جدید تامین مسکن شاغلین در شهرک ها و نواحی 
صنعتی کشور است،  موضوع صنعت شهرها توسط کارگروه مشترک وزارت راه و 
شهرسازی و وزارت صمت در مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی در حال 
برنامه ریزی و اجراست. در همین رابطه برخی استان ها،  موضوع مسکن شاغلین در 

نواحی و شهرک های صنعتی در همین قالب در حال پیگیری است.
محمد مهدی بلوردی در آیین کلنگ زنی طرح های سرمایه گذاری بخش مسکن 
در بندرعباس افزود: حدود ۱۲۰ هکتار زمین در این شهر پیش بینی شده و فرآیند 

افزوده شدن آن ها به محدوده شهری آغاز شده است.
وی ادامه داد: ان شاءالله موضوع را در شورای عالی معماری و شهرسازی پیگیری 

می کنیم تا به زمین های شهری الحاق شود.
اختیارهای جدید به استان ها واگذار شده است

عضو هیات مدیره سازمان ملی زمین و مسکن در بخش دیگری از سخنان خود 
اشاره کرد: همیشه این تقاضا از سمت استانداران وجود داشته که فلان سرمایه گذار 

مراجعه می کند و زمین را به آن سرمایه گذار واگذار کنید.
بلوردی ابراز کرد: اختیارهایی در همین راستا در سال گذشته و اختیارهایی هم به 
تازگی به اســتان ها ابلاغ شده که به سرمایه گذاری کمک می کند، همکاران از این 

استفاده کنند تا فرآیند واگذاری زمین تسریع شود.
وی یادآور شد: فرآیندی در کارگروه امور زیربنایی وجود دارد که براساس آن ۲ تا 
۲ سال و نیم برای دریافت مجوزها زمان از دست می رفت، اکنون این اختیاری به 
استان ها داده شده که حریم، پهنه ها و کاربری ها همچون رودخانه مسیل ها و خطوط 

آب برق و گاز و غیره را مطالعه و مشخص کنند.
عضو هیات مدیره ســازمان ملی زمین و مسکن بیان کرد: بدین ترتیب دیگر نیاز 

نیست هر سرمایه گذار از ابتدا مجوزها را دریافت کند.
۳۰ هزار هکتار زمین در طرح نهضت ملی مسکن به شهرها الحاق شده است

بلوردی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: حدود ۳۰ هزار هکتار زمین برای 
طرح نهضت ملی مســکن به شهرها الحاق شــده که ۲۲ هزار هکتار آن درحال 

آماده سازی است و استان هرمزگان جزو استان های پیشرو محسوب می شود.
وی خاطر نشان کرد: حدود ۱۲۰ هزار نفر از افراد بدون خانه در هرمزگان در طرح 
نهضت ملی مسکن ثبت نام کرده اند که زمین با توجه به محدوده های الحاق شده 

و درحال الحاق برای این تعداد فراهم شده و مساله ای از این بابت وجود ندارد.
عضو هیات مدیره ســازمان ملی زمین و مسکن افزود:  یعنی ثبت نام کنندگان در 
نهضت ملی مسکن در هرمزگان نباید در زمینه تأمین زمین مشکلی داشته باشند، به 

عبارتی اراضی واگذار شده برای ۱۲۰ هزار واحد مسکن است.
بلوردی با بیان اینکه می طلبد دوستان با تفیض اختیار انجام شده زمین ها را آماده سازی 
کنند، اظهار کرد: قانون آماده سازی زمین را برعهده متقاضیان گذاشته اما سازمان ملی 
زمین و مسکن از قدر و سهمی که خود در اراضی داشته به استان ها اجازه داده قبل 
از اینکه پول و وجه از آورده متقاضیان و سهم وام شان برداشته شود از این ظرفیت 

استفاده کنند و قراردادهای آماده سازی را منعقد کنند.
عضو هیات مدیره ســازمان ملی زمین و مسکن افزود: در هرمزگان از نظر تعداد 

قراردادها، تمام قراردادهای انبوسازی بسته شده است.
وی با اشــاره به جزیره هرمز،  بیان کرد:  دســتور داده شده برای ۲۲ هکتار زمین در 
هرمز مشاور انتخاب شده و سرمایه گذار انتخاب شود که مبلغ آن هم قابل توجه 

خواهد بود.

عضو هیات مدیره سازمان ملی زمین در بندر عباس:


